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Grafika obrazuje życzenia wakacyjne od wójta Adama Topolskiego. Grafikę 

przygotowała redakcja.  

 

 

Fotografia przedstawia uczestników Festynu Rodzinnego gminy Ksawerów. 

Fotografię wykonała redakcja. 
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Jednogłośne absolutorium dla wójta Adama Topolskiego 

28 czerwca bieżącego roku podczas LXVII Sesji Rady Gminy 

Ksawerów radni jednogłośnie zdecydowali o udzieleniu 

absolutorium i wotum zaufania wójtowi Adamowi Topolskiemu. 

Wcześniej, również jednogłośnie, gospodarz naszej gminy 

otrzymał wotum zaufania.   

- Dziękuję przede wszystkim w imieniu wszystkich pracowników naszego urzędu 

oraz podległych mu jednostek. Nad rozwojem gminy Ksawerów pracuje cały 

sztab ludzi, których często nie widujemy na co dzień. To nasi pracownicy, którzy 

skrupulatnie wykonują swoją pracę. Jej efekty widzimy w terenie, obserwujemy 

jak zmienia się nasze otoczenie. Wspólnie staramy się, aby w gminie Ksawerów 

żyło się wygodnie i bezpiecznie. Pomysłów i zadań inwestycyjnych, które 

chcielibyśmy zrealizować jest jeszcze sporo, ale to motywuje nas tylko do 

dalszego, systematycznego działania. Jeszcze raz bardzo Państwu dziękuję - 

mówił wójt Adam Topolski. 

 

Bukiety kwiatów i słowa podziękowania za wykonanie budżetu w ubiegłym roku 

otrzymała skarbnik gminy Katarzyna Rogalewska i sekretarz gminy Monika 

Sroczyńska. Podczas sesji radni obradowali również nad tematami dotyczącymi 

m.in.: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie petycji dotyczącej korzystania  

z boiska przy ul. Szkolnej, rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej MEDiKSA w Ksawerowie za 2022 r., czy rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów. 
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Fotografia przedstawia wójta Adama Topolskiego (z bukietem kwiatów)  

w towarzystwie radnych gminy Ksawerów i pracowników urzędu, po otrzymanym 

wotum zaufania i absolutorium. Fotografię wykonała redakcja. 

 

 

Fotografia przedstawia radnych Gminy Ksawerów uczestniczących w obradach 

sesji. Fotografię wykonała redakcja. Informację przygotowała reakcja. 
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Widzewska będzie przebudowana 

Mowa o remoncie nawierzchni ulicy Widzewskiej na odcinku  

od ulicy Warszawskiej do uliy Łaskiej (około 320 metrów 

bieżących) w Ksawerowie. Postępowanie przetargowe na 

wykonanie tej inwestycji zostało ogłoszone. Okres realizacji 

zamówienia od momentu podpisania umowy z wykonawcą to  

2 miesiące. 

 

W ramach przebudowy ulicy zostanie położona nawierzchnia asfaltowa  

- warstwa ścieralna. 

 

 

Fotografia fragment ulicy Widzewskiej w Ksawerowie. Fotografię wykonała 

redakcja. Informację przygotował Referat Infrastruktury. 
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Projekty sieci wodno-kanalizacyjnych 

w kolejnych ulicach 

Gmina Ksawerów w ramach procedury przetargowej zwróciła się 

z prośbą do potencjalnych wykonawców o złożenie ofert na 

zadanie pod nazwą.: „Projekt sieci wodno-kanalizacyjnej w 

ulicach Osiowa, Brzegowa, Poprzeczna, Dobra, Głowackiego, 

Wiśniowej i Liliowej”. 

 

Odpowiedziało sześć firm, z których najkorzystniejszą ofertę złożył 

przedsiębiorca ze Zduńskiej Woli. Wykonawca z którym podpisana zostanie 

umowa będzie miał 10 miesięcy na wykonanie projektów budowlanych. 

 

 

Fotografia odcinek ulicy Brzegowej w Ksawerowie. Fotografię wykonała redakcja. 

Informację przygotował Referat Infrastruktury. 
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Na Tymiankowej nareszcie jest asfalt! 

 

 

Fotografia przedstawia odcinek krajobraz gminy Ksawerów z ulicą Tymiankową z 

nawierzchnią asfaltową. Fotografię wykonała redakcja. Informację przygotowała 

redakcja. 

 

Po 3 latach przerwy tramwaj wrócił do Ksawerowa! 

Po blisko 3 latach przerwy tramwaj 41 wrócił na swoją trasę. 

Przypomnijmy, że modernizacja linii była realizowana pod nazwą 

„Łódzki Tramwaj Metropolitalny: etap Pabianice – Ksawerów”, 

kosztowała 186,7 miliona złotych i objęła między innymi 

kompleksową przebudowę całego układu torowego, słupów 

trakcyjnych z siecią i podstacjami, a także przebudowę 

przystanków. 
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Fotografia przedstawia tramwaj linii 41 jadący wzdłuż ulicy Łódzkiej w 

Ksawerowie. Fotografię wykonała redakcja. Informację przygotowała redakcja. 

 

Uruchomiona sygnalizacja świetlna 

12 czerwca bieżącego roku uruchomione zostały dwie 

sygnalizacje świetlne na skrzyżowaniu ulic: Łódzkiej i Mały Skręt 

oraz Łódzkiej, Sienkiewicza i Żeromskiego w Ksawerowie. 

Inwestycje wykonane zostały w ramach zadania pod nazwą. 

„Wykonanie w formule zaprojektuj i wybuduj projektu Łódzki 

Tramwaj Metropolitalny: etap Pabianice – Ksawerów”. 
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Wybudowane sygnalizacje świetlne mają na celu poprawę bezpieczeństwa  

w ruchu drogowym. Projekt jest współfinansowany ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 i środków z budżetu 

Państwa. 

 

 

 

 

Fotografia przedstawia sygnalizację świetlną przy ulicy Łódzkiej oraz ulicy Mały 

Skręt w Ksawerowie. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia sygnalizację świetlną przy ulicy Łódzkiej oraz ulicy 

Żeromskiego i ulicy Mickiewicza w Ksawerowie. Fotografię wykonała redakcja. 

Informację przygotowała redakcja. 

 

Wodociąg i kanalizacja w ulicy Polnej 

Rozpoczęła się budowa wodociągu i kanalizacji w ul. Polnej.  

To kolejny etap rekordowej w historii gminy inwestycji (ponad  

15 milionów złotych) w ramach której na naszym terenie 

powstaną ponad 4 kilometrów sieci wodociągowej i około 10 

kilometrów sieci kanalizacji sanitarnej wraz z odtworzeniem 

nawierzchni drogowych. 
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Fotografia przedstawia prace budowlane przy ulicy Polnej w Ksawerowie. 

Fotografię wykonała redakcja. Informację przygotował Referat Infrastruktury. 

 

W tych ulicach będą przebudowane chodniki 

Mowa o ciągu ulic: Traktorowej, Wschodniej, Złotej oraz 

Zachodniej w Ksawerowie. Zakończyło się postępowanie 

przetargowe na przebudowę chodników w wymienionych 

ulicach. Okres realizacji zamówienia od momentu podpisania 

umowy z wykonawcą to 5 miesięcy.    
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Fotografia przedstawia istniejący chodnik w ulicy Traktorowej. Fotografię 

wykonała redakcja. Informację przygotował Referat Infrastruktury. 

 

Wyremontowany dach na budynku szkoły w Ksawerowie 

W czerwcu br. zakończyła się modernizacja dachu nad halą 

sportową i częścią szkolną w Zespole Szkolno – Przedszkolnym 

mieszczącym się przy ul. Zachodniej 33 w Ksawerowie. 

Inwestycja, której wartość to około 319 tysięcy złotych, została 

sfinansowana ze środków własnych gminy. 

 

Fotografia przedstawia wyremontowany dach budynku szkoły. Fotografię 

wykonała redakcja. Informację przygotował Referat Infrastruktury. 
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Podpisana umowa na remont ulic Cichej i Prześwit 

20 czerwca bieżącego roku wójt Adam Topolski podpisał umowę 

na remont ulicy Cichej i ulicy Prześwit w Ksawerowie. 

Wykonawcą robót będzie firma Zakład Remontowo Drogowy Sp. 

z o.o. Sp. k. z Łodzi. Czas, jaki ma wykonawca na 

przeprowadzenie robót to 5 miesięcy od dnia podpisania 

umowy. Zadanie zostało zgłoszone do dofinansowania w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

 

Fotografia przedstawia fragment ulicy Prześwit w Ksawerowie. Fotografię 

wykonała redakcja. Informację przygotował Referat Infrastruktury. 
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Fabryka Daikin pnie się w górę 

 

Fotografia przedstawia plac budowy fabryki Daikin w Ksawerowie. Fotografię 

wykonała redakcja. Informację przygotowała redakcja. 

 

Rozwój gminy Ksawerów - wspólnie zdecydujmy! 

Szanowni Mieszkańcy gminy Ksawerów. 

Bardzo dziękuję wszystkim za udział  

w ankiecie Urzędu Gminy Ksawerów.  

Na łamach naszej gazety odnoszę się   

sukcesywnie do najważniejszych tematów  

inwestycyjnych, które poruszyliście Państwo  

wypełniając ankiety. Poniżej odpowiadam  

na kolejną, trzecią część najważniejszych  

zagadnień dotyczących naszej gminy. 

 

 

 

Fotografia przedstawia wójta 

Adama Topolskiego. 

Fotografia jest archiwalna. 
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Dotyczy dofinansowania założenia paneli fotowoltaicznych i pomp ciepła 

oraz konkursów, zajęć organizowanych dla dzieci (Pani Justyna  

z ulicy Skromnej): 

Kwestie dofinansowań do wspomnianych paneli fotowoltaicznych i pomp ciepła 

należy monitorować w takich instytucjach jak Urząd Wojewódzki, Urząd 

Marszałkowski czy Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Łodzi. Urząd Gminy Ksawerów skupia się przede 

wszystkim na inwestycjach dotyczących tematów priorytetowych takich jak 

wodociągi i kanalizacja, przebudowy nawierzchni drogowych. Zajęcia  

i konkursy dla najmłodszych mieszkańców gminy oferuje Gminny Dom Kultury 

 z Biblioteką w Ksawerowie. Nie mniej, propozycje dodatkowych zajęć dla dzieci 

proszę zgłaszać dyrekcji GDKzB. Również placówki oświatowe działające na 

naszym terenie mają w swoich programach podobne aktywności dla swoich 

uczniów.  

 

Dotyczy remontu chodników (Pani Magda z ul. Tymiankowej): 

Remonty chodników realizujemy w ramach możliwości finansowych naszej 

gminy. W tym roku mamy zaplanowaną wymianę kostki w okolicy Szkoły 

Podstawowej w Ksawerowie, na odcinku ulicy Wschodniej, ulicy Traktorowej oraz  

ulicy Złotej. 

 

Dotyczy znaków ograniczających prędkość na ulicach i progów 

zwalniających, częstotliwości patroli policyjnych (Pani Elżbieta z ulicy 

Targowej):    

Niestety, ale znaki drogowe ograniczające prędkość pojazdów niewiele 

pomagają. Jedynym skutecznym sposobem na ograniczenie prędkości są progi 

zwalniające. Ich lista z propozycjami montażu w wybranych ulicach, została 

przygotowana i przedstawiona do akceptacji Radzie Gminy Ksawerów. Proszę 

mieć jednak na uwadze, że nasi mieszkańcy mają podzielone zdania w temacie 

umiejscowienia progów w ulicach, przy których mieszkają. Na częstotliwość 
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patroli policyjnych niestety nie mamy wpływu, o tym decyduje Komenda 

Powiatowa Policji w Pabianicach.   

 

Dotyczy zapewnienia opieki dzieciom poniżej 3 roku życia, organizacja 

imprez plenerowych dla mieszkańców (Pani Marta z ulicy Wschodniej): 

W tym punkcie chciałbym zwrócić się z prośbą do tych mieszkańców, którzy 

szukają opieki dla dzieci poniżej 3 roku życia, są zameldowani w gminie 

Ksawerów i płacą w niej podatki, o zgłoszenie się do Referatu Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji Urzędu Gminy Ksawerów w celu rozpoznania skali 

zapotrzebowania na taką opiekę. Radni naszej gminy zdecydowali, że rodzicie 

dzieci do lat 3 otrzymają dofinansowanie 300 zł do pobytu dziecka w żłobku. W 

temacie imprez plenerowych mamy ich kilka przewidzianych na ten rok. Pierwsze 

z nich, czyli Dzień Dziecka przy GDKzB i Festyn Rodzinny przed Urzędem 

Gminy Ksawerów, już się odbyły. 

 

Informację przygotował wójt Adam Topolski 

 

Rozstrzygnięcie konkursu na „Najładniejszy ogródek 

przydomowy w Gminie Ksawerów” 

W sobotę 17 czerwca podczas Festynu Rodzinnego Gminy 

Ksawerów nastąpiło uroczyste rozstrzygnięcie gminnego 

konkursu na najładniejszy ogródek przydomowy. 

 

Komisja konkursowa przeprowadziła oględziny zgłoszonych ogrodów, które 

prowadzone są przede wszystkim z wielką pasją i miłością do przyrody. 

Uczestnicy konkursu dzielili się swoją wiedzą na temat planowania nasadzeń, 

pielęgnacji roślin oraz sposobów aranżacji przestrzeni. 
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Decyzja o wyborze najpiękniejszego ogrodu nie była łatwa. Komisja konkursowa 

oceniła ogólną estetykę posesji, kompozycję ogrodu, zastosowanie elementów 

dekoracyjnych oraz racjonalne wykorzystanie części wypoczynkowej. 

Powyższe kryteria pozwoliły wybrać laureatów tegorocznego konkursu. 

Wyróżnienia: 

I wyróżnienie - Jolanta Lewińska (300 zł) 

II wyróżnienie - Barbara Gaćkowska (300 zł) 

III wyróżnienie - Adrianna Dziedziela (300 zł) 

 

III miejsce - ex aequo 

- Joanna Brzezińska (900 zł) 

- Krystyna Kruk (900 zł) 

 

II miejsce -  Anna i Grzegorz Depcik  (1200 zł) 

I miejsce - Sławomir Janeczek  (1500 zł) 

 

Wszyscy laureaci otrzymali nagrody finansowe od wójta gminy Ksawerów Adama 

Topolskiego oraz upominki od starosty pabianickiego Krzysztofa Habury. 

Serdecznie gratulujemy i dziękujemy za udział w konkursie! 
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Fotografia przedstawia laureatów konkursu „ogródkowego” z włodarzami gminy 

Ksawerów oraz starostwa Pabianice. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia wyróżnione ogrody (od lewej): Pani Adrianny Dziedzieli,  

Pani Jolanty Lewińskiej i Pani Barbary Gaćkowskiej. Fotografia jest archiwalna. 

 

Fotografia przedstawia fragment ogrodu Państwa Depcików oraz przepiękne  

róże w ogrodzie Pani Brzezińskiej. Fotografia jest archiwalna. 
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Fotografia przedstawia fragment ogrodu Pani Krystyny Kruk. Fotografia jest 

archiwalna. 

 

 

Fotografia przedstawia fragment ogrodu Pana Sławomira Janeczka. Fotografia 

jest archiwalna. Informację przygotował Referat Oświaty, Spraw Społecznych i 

Promocji. 
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Jak będzie wyglądał park wodny w Ksawerowie? 

Po tegorocznych wakacjach gmina Ksawerów planuje przystąpić 

do prac koncepcyjno - projektowych, tak oczekiwanego przez 

wielu mieszkańców parku wodnego. 

Wójt gminy Ksawerów serdecznie zaprasza  zainteresowanych mieszkańców do 

czynnego udziału w pracach nad koncepcją. To, jak będzie wyglądał park wodny 

w Ksawerowie, w dużej mierze zależeć będzie od Państwa propozycji.  

Prosimy, aby podczas letniego wypoczynku zwracali Państwo uwagę  

na ciekawe elementy parków wodnych oraz atrakcyjne rozwiązania w nich 

zastosowane. Zdjęcia przedstawiające interesujące Państwa zdaniem pomysły, 

związane z obiektami wodnymi prosimy wysyłać na adres mailowy urzędu gminy: 

sekretariat@ksawerow.com 

 

 

Fotografia przedstawia dziewczynkę podczas zabawy na zjeżdżalni wodnej. 

Fotografia jest archiwalna. Informację przygotował Referat Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji. 

mailto:sekretariat@ksawerow.com
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Policja ostrzega przed oszustwami „pod legendą” 

Komenda Powiatowa Policji w Pabianicach zwraca się z apelem! 

Informujmy naszych rodziców i dziadków o tym, że są osoby, 

które mogą chcieć wykorzystać ich życzliwość. Powiedzmy im, 

jak zachować się w sytuacji, kiedy ktoś zadzwoni do nich z 

prośbą o pożyczenie dużej ilości pieniędzy lub przekazanie ich w 

ramach prowadzonych działań. Zwróćmy również uwagę na to 

zagrożenie osobom starszym, o których wiemy, że mieszkają 

samotnie. 

 

Pabianiccy policjanci apelują!  

 W naszym codziennym życiu stosujmy zasadę ograniczonego zaufania do 

wszelkich nieznanych nam osób. Zarówno tych, które do nas telefonują, 

jak również pukających do naszych drzwi. Jeżeli dzwoni do nas ktoś, kto 

podszywa się pod członka naszej rodziny lub pracownika instytucji i prosi 

o pieniądze, nie podejmujmy żadnych pochopnych działań.  

 Nie informujmy nikogo telefonicznie o ilości pieniędzy, które mamy w 

domu lub jakie przechowujemy na koncie. Nie wypłacajmy z banku 

wszystkich oszczędności pod namową telefonicznego rozmówcy. 

 Nie działajmy w pośpiechu, nie podejmujmy od razu pieniędzy z banku - 

 odłóżmy termin wypłaty lub udzielenia pożyczki najlepiej o kilka dni. 

 Pamiętaj o tych zasadach! Co zrobić, żeby nie dać się zmanipulować? 

 Policja nigdy nie informuje o prowadzonych sprawach telefonicznie –  

 odłóż słuchawkę, nic Ci za to nie grozi. 

 Policja nigdy nie żąda przekazania pieniędzy, cennych rzeczy  

 i prywatnych haseł czy loginów – jeśli ktoś do Ciebie zadzwoni w tej  

 sprawie – odłóż słuchawkę. 

 Policja musi działać zgodnie z procedurami – funkcjonariusz na początku  
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 rozmowy przedstawia się i podaje stopień oraz pokazuje legitymację,  

 na której jest imię, nazwisko, zdjęcie, stopień, numer legitymacji, numer  

 identyfikacyjny, data ważności. 

 Po zakończeniu rozmowy telefonicznej z rzekomym policjantem,  

 zadzwoń pod 997 i poinformuj Policję o zaistniałej sytuacji. 

 

Informację przygotowała Komenda Powiatowa Policji w Pabianicach 

 

Ksawerowianka nową miss gracji i elegancji! 

Paulina Ochman, mieszkanka Ksawerowa, uczestniczyła  

w Konkursie Miss Województwa Łódzkiego 2023. Podczas 

finałowej gali otrzymała tytuł miss gracji i elegancji. 

Wspomniany konkurs jest wydarzeniem, które cieszy się 

niepodważalną renomą wśród znawców świata piękna i mody 

oraz jest najważniejszym i najbardziej prestiżowym konkursem 

piękności w województwie Łódzkim. 

Paulina Ochman zakwalifikowała się również do ćwierćfinału konkursu 

ogólnopolskiego miss Polski.  

- Odkąd pamiętam interesuję się konkursami piękności i modelingiem. 

Wojewódzki konkurs był moim debiutem i od razu takie wyróżnienie. Jestem 

bardzo szczęśliwa. Ogólnopolskie wybory miss, w których biorę udział,  

są moją kolejną przygodą na arenie piękności - mówi nasza miss gracji  

i elegancji, która interesuje się również aktorstwem i gra w amatorskich teatrach.  

- Jestem zwykłą dziewczyną z sąsiedztwa, spotykam się z przyjaciółmi, jeżdżę 

na rowerze, staram się czerpać radość z życia i często uśmiechać.  

Pozdrawiam serdecznie mieszkańców gminy Ksawerów, w której wspaniale mi 

się mieszka - dodaje. 
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Fotografia przedstawia Paulinę Ochman. Fotografia jest archiwalna. Informację 

przygotowała redakcja. 

 

 

 

 

Konsekracja Świątyni w Woli Zaradzyńskiej 

„Musicie odnaleźć się w tej relacji, że jesteście domownikami 

Boga. Każdy z was gdzieś mieszka i tworzycie sąsiedztwa. Bóg 

natomiast buduje jeden dom w którym chce mieć was 

wszystkich jako swoje dzieci”- mówił ksiądz Arcybiskup 

Grzegorz Ryś podczas Mszy Św. sprawowanej w parafii NMP 
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Nieustającej Pomocy w woli Zaradzyńskiej. Podczas Eucharystii 

Metropolita Łódzki dokonał konsekracji Świątyni. 

 

Dnia 27 czerwca 2008 r. ks. Abp. Władysław Ziółek Metropolita Łódzki podpisał 

dekret erygujący nową Parafię pod wezwaniem Najświętszej Maryi Panny 

Nieustającej Pomocy w Woli Zaradzyńskiej. W przededniu 15 rocznicy tego 

wydarzenia ks. Arcybiskup Grzegorz Ryś dokonał konsekracji tej świątyni. 

Współkonsekratorami byli ks. Jaśpiński (były proboszcz parafii), a także ks. 

Błaszczyk - obecny proboszcz. 

Na początku uroczystości wszystkich zebranych przywitał ks. Błaszczyk, 

proboszcz, dziękując za przybycie parafianom, władzom lokalnym oraz księżom. 

Następnie, liturgię rozpoczął obrzęd błogosławienia wody, pokropienia nią 

zgromadzonych oraz nowego ołtarza. 

W swojej homilii Metropolita Łódzki odnosząc się do Ewangelii w której Jezus 

mówi do Samarytanki, że nie ważne jest samo miejsce, gdzie oddaje się Bogu 

cześć. Ważniejsze jest to jaki jest człowiek, który oddaje cześć Bogu i czy czyni 

to w duchu i w prawdzie. „Jeśli człowiek, który przychodzi czcić Boga nie żyje w 

duchu i w prawdzie, to żadne miejsce mu nie pomoże. Pan Bóg nie oczekuje od 

niego kultu. Ojciec szuka tych, którzy będą Go czcić w duchu i w prawdzie. To 

jest o każdym z nas”- wskazywał duchowny. Po homilii Metropolita Łódzki 

namaścił ołtarz olejem krzyżma świętego, który jest znakiem Ducha Świętego. 

Na poświęconym ołtarzu Ksiądz Arcybiskup spalił kadzidło. Wznoszący się ku 

górze dym kadzidła oznacza modlitwy, które w tym miejscu są zanoszone do 

nieba. Ołtarz nakryto białym obrusem, ponieważ jest stołem Wieczerzy Pańskiej. 

Przed błogosławieństwem proboszcz podziękował Abp. Grzegorzowi Rysiowi za 

przewodniczenie w dzisiejszej, tak ważnej dla parafian uroczystości. 

Po homilii Metropolita Łódzki namaścił ołtarz olejem krzyżma świętego, który jest 

znakiem Ducha Świętego. Na poświęconym ołtarzu Ksiądz Arcybiskup spalił 

kadzidło. Wznoszący się ku górze dym kadzidła oznacza modlitwy, które w tym 

miejscu są zanoszone do nieba. Ołtarz nakryto białym obrusem, ponieważ jest 

stołem Wieczerzy Pańskiej. 
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Przed błogosławieństwem proboszcz podziękował Abp. Grzegorzowi Rysiowi za 

przewodniczenie w dzisiejszej, tak ważnej dla parafian uroczystości. 

 

Fotografia przedstawia ks. Abp. Grzegorza Rysia z księżmi. Fotografia jest 

archiwalna. 

 

Fotografia przedstawia uczestników mszy świętej. Fotografia jest archiwalna. 
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Fotografia przedstawia uczestników mszy świętej. Fotografię wykonała 

Archidiecezja Łódzka. Informację przygotowała Archidiecezja Łódzka. 

 

Piknik integracyjny mieszkańców Nowej i Starej Gadki 

W sobotę 24 czerwca na placu przy świetlicy wiejskiej odbył się 

piknik integracyjny mieszkańców Nowej i Starej Gadki. Przybyli 

na imprezę częstowani byli grillowanymi przysmakami i słodkimi 

wypiekami. Było smacznie i wesoło. 

Gośćmi pikniku oprócz licznie przybyłych mieszkańców, byli wójt gminy Adam 

Topolski, wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ksawerów Anna Szcześniak-

Rydz oraz druhowie strażacy z jednostki OSP w Woli Zaradzyńskiej.  

Dla najmłodszych uczestników imprezy przygotowane zostały konkursy i 

animacje (m.in. plecione wianki z kwiatów polnych). Spotkanie mieszkańców było 

świetną okazją do przekazania sobie tradycji gościnności i dobrej, wspólnej 

zabawy, a także możliwość poznania się mieszkańców, których w naszej gminie 

wciąż przybywa. 
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Fotografia przedstawia uczestników pikniku integracyjnego. Fotografia jest 

archiwalna. Informację przygotowała redakcja. 

 

Motocykliści zapraszają, motocykliści krew oddają 

Rozmowa z Arturem Sztolcman z klubu motocyklowego Dark 

Squadron, organizatorem zbiórki krwi w Ksawerowie, która 

odbędzie się podczas gminnego festynu w sierpniu, w ramach 

ogólnopolskiej akcji MOTOSERCE 2023. 
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Fotografia przedstawia członków klubu podczas oddawania krwi. Fotografia jest 

archiwalna.  

 

Dlaczego akurat motocykliści od 15 lat nie tylko namawiają  

do honorowego oddawania krwi, ale też organizują duże zbiórki krwi  

w całym kraju? 

Robimy to, ponieważ wiemy, jak ważnym lekiem jest krew, wiemy też,  

że często w centrach krwiodawstwa nie ma jej wiele, że zapasy niektórych grup 

krwi są bardzo małe. A nas – motocyklistów – jest sporo, działamy  

w klubach motocyklowych, integrujemy się, potrafimy się zorganizować, mamy 

spory potencjał, siłę. I właśnie tak chcemy ją też pokazywać: chcemy, żeby tym, 

którzy potrzebują krwi – osobom chorym, przechodzącym poważne operacje 

chirurgiczne, poszkodowanym w wypadkach i katastrofach – nie zabrakło tego 

bezcennego leku. Leku, którego nie da się niczym zastąpić i którego nie można 

wyprodukować w żadnej fabryce. Przy okazji oczywiście chcemy poprawiać 

wizerunek motocyklistów, pokazywać nas takimi, jakimi naprawdę jesteśmy, 

zmieniać nie zawsze prawdziwe opinie, jakie na nasz temat krążą.  
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Ma Pan na myśli na przykład to, że motocykliści – mówiąc delikatnie – nie 

zawsze zachowują się na drodze odpowiedzialnie? 

To jest właśnie obiegowa opinia na nasz temat: jak motocyklista, to na pewno 

wariat. To są konsekwencje popisów nielicznych nieodpowiedzialnych 

motocyklistów, którzy psują opinię całej rzeszy miłośników jednośladów. Stąd się 

biorą później powiedzenia, że motocyklista, to „dawca narządów” i wiele osób tak 

naprawdę sądzi. My chcemy pokazać, że jesteśmy inni, że wiele opinii na nasz 

temat, to krzywdzące stereotypy. Chcemy pokazać, że jesteśmy odpowiedzialni 

nie tylko na drodze, ale także poza nią, że motocyklista to nie „dawca narządów”, 

ale dawca krwi, bo bardzo wielu z nas to honorowi krwiodawcy. 

 

Jak długo jeździ Pan na motocyklu, jak zaczęła się u Pana  

ta motocyklowa przygoda?  

Od najmłodszych lat ciągnęło mnie w stronę jednośladów. Wszystko zaczęło się 

od pierwszej próby jazdy na motorynce, gdzieś w okolicach początku szkoły 

podstawowej, prawie 40 lat temu. To jest historia jakich wiele, czyli jazda na byle 

czym, co miało dwa koła i silnik. Później było prawo jazdy kategorii „A” i... długa 

pauza. Studia, praca i tylko w międzyczasie wielkie plany, a raczej marzenia, 

czym bym to nie jeździł i gdzie bym nie pojechał na motocyklu. Czas leciał, plany 

i marzenia były nadal tylko w głowie, aż pewnego dnia jeden z moich klientów, 

właściciel salonu z odzieżą motocyklową i zagorzały motocyklista, dał mi do 

myślenia mówiąc, że ludzie dzielą się na tych co marzą, żeby jeździć i na tych, 

co to robią. Nie ukrywam, że wszedł mi – jak to się mówi – na ambicję, trafił  

w mój czuły punkt. Na tyle czuły, że w ciągu tygodnia zameldowałem się u niego 

kupując „ciuchy” na mój pierwszy dorosły motocykl. No i tak to się zaczęło i trwa 

do dziś.  

 

Czy w organizowanie zbiórek krwi angażuję się Pan dlatego, że sam jest 

krwiodawcą?  

Wprost przeciwnie – nie jestem krwiodawcą, bo nie mogę nim być, niestety nie 

przeszedłem kwalifikacji, nie spełniam warunków, jakie musi spełniać kandydat 
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na krwiodawcę. I to mnie właśnie dodatkowo zmotywowało do wspierania  

i organizacji zbiórek – jeśli sam nie mogę oddać krwi, to pomogę w inny sposób. 

No i jestem motocyklistą, a motocykliści, jak mówiłem, od lat organizują 

ogólnopolskie akcje krwiodawstwa. Zbiórki krwi pod hasłem MOTOSERCE 

organizują kluby zrzeszone w Kongresie Polskich Klubów Motocyklowych, każdy 

klub może to zrobić u siebie, w swojej miejscowości, w dowolnym terminie,  

we współpracy z odpowiednim regionalnym centrum krwiodawstwa.  

 

Ile krwi zebrali motocykliści do tej pory, podczas poprzednich edycji 

MOTOSERCA? 

W sumie od 2009 roku prawie 37 000 litrów! Według naszej oceny,  

nie ma w Polsce organizacji, która byłaby w stanie zebrać więcej krwi niż my, 

motocykliści. 

 

W Ksawerowie „Ksawerowskie Motoserce”, czyli zbiórka krwi 

organizowana przez motocyklistów, odbędzie się 26 sierpnia, podczas 

festynu, zorganizowanego przez gminę dla naszych mieszkańców? 

Tak, krwiobus z Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa  

w Łodzi będzie u nas 26 sierpnia od godziny 13.00 do 16.00. Oczywiście nasz 

lokalny klub motocyklowy, Dark Squadron, przygotuje sporo atrakcji – jeżeli 

dostaniemy zgodę od służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo, chcielibyśmy 

zacząć akcję paradą motocyklistów na ich wspaniałych maszynach. Na miejscu 

nie zabraknie "motocyklowych" atrakcji, rockowej muzyki i konkursów zarówno 

dla motocyklistów jak i mieszkańców gminy. W trakcie pikniku zapraszam 

wszystkich do oddawania krwi. Do oddawania krwi zapraszam oczywiście nie 

tylko motocyklistów, ale każdego uczestnika pikniku, każdego kto będzie chciał 

podzielić się tym cennym darem z innymi, potrzebującymi go osobami. Osoby, 

które zdecydują się oddać krew w trakcie akcji, powinny wcześniej zgłosić swoją 

„gotowość” poprzez profil facebook Gminnego Domu Kultury z Biblioteką  

w Ksawerowie. Dzięki temu stacja krwiodawstwa odpowiednio przygotuje  
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się do akcji. Post dotyczący „Ksawerowskiego Motoserca” zostanie opublikowany 

przez GDKzB w Ksawerowie z wyprzedzeniem.     

 

Dlaczego warto „dzielić się” z innymi swoją krwią? Mówił Pan, że to lek, 

którego nie można wyprodukować w fabryce… 

Dokładnie, a są osoby, które potrzebują krwi nie tylko w jakimś momencie życia, 

w związku z operacją, wypadkiem, ale muszą korzystać z niej stale, żeby po 

prostu utrzymać się przy życiu. Jest ona stale potrzebna na przykład cierpiącym 

na wrodzone choroby układu krwiotwórczego, leczącym choroby nowotworowe, 

zakaźne. Może kogoś zmotywuje do oddania krwi informacja, że krwi nie da się 

wyprodukować w żadnym laboratorium - jest lekiem ratującym życie, z roku na 

rok potrzeba jej coraz więcej. Jednorazowo każdy z nas może oddać 450 ml 

krwi, to tak zwana jednostka krwi. A na przykład podczas jednej poważnej 

operacji potrzeba nawet kilkanaście jednostek! Mówiąc najprościej i chyba bez 

zbytniej przesady: oddając krew ratujemy innym życie. Czemu nie zrobić czegoś 

tak bardzo potrzebnego, dobrego? Czemu nie dać kawałka siebie komuś, kto 

może walczy o życie? Sądzę, że to powinno każdego z nas przekonać, żeby 

chociaż zastanowić się, czy nie mogę, czy nie powinienem zostać dawcą krwi. 

 

Kto może być krwiodawcą? 

Każdy, kto jest pełnoletni, zdrowy, nie przekroczył 65. roku życia,  

nie przyjmuje na stałe żadnych leków. Oczywiście, trzeba spełniać jeszcze inne 

wymagania, na przykład ważyć przynajmniej 50 kilogramów, nie chorować  

na wirusowe zapalenie wątroby, nie mieć stałego kontaktu z osobami cierpiącymi 

na choroby zakaźne. Nie trzeba jednak wchodzić w te szczegóły, podejmując 

decyzję, że chce się spróbować oddać krew. Wszystkie wątpliwości można sobie 

wyjaśnić na przykład w krwiobusie, w rozmowie z wykwalifikowanym personelem 

medycznym. Nie bójmy się też, że oddawanie krwi, jeśli możemy to robić,  

w jakikolwiek sposób szkodzi zdrowiu – to nie jest prawda. Tak jak mówiłem: 

jednorazowo można oddać 450 ml krwi i robi się to nie częściej niż co 57 dni. 

Dokładne informacje,  
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jak zostać dawcą krwi, kiedy można oddać krew, co zrobić przed pobraniem  

i po oddaniu krwi można znaleźć na stronie RCKiK w Łodzi: 

https://krwiodawstwo.pl/dla-krwiodawcy/  

Jest tam nawet test, który pozwala sprawdzić, czy możemy oddać krew. 

 

Jak wygląda – krok po kroku – procedura oddawania krwi podczas takiej 

akcji, która odbędzie się w Ksawerowie 26 sierpnia? Słowem: czego ma się 

spodziewać osoba, która wejdzie do krwiobusu? 

To nic skomplikowanego. Trzeba przyjść z dokumentem tożsamości  

ze zdjęciem, wypełnić ankietę dotyczącą głównie stanu zdrowia, po czym 

pobierana jest krew do analizy pod kątem zawartości hemoglobiny, 

przeprowadzany jest krótki wywiad lekarski i jeśli wszystko pójdzie dobrze, lekarz 

kwalifikuje daną osobę do oddania krwi. Przechodzi się wtedy na fotel, 

pielęgniarka wkłuwa się w żyłę, pobierając jeszcze trochę krwi do dalszych 

badań – to jeden z plusów krwiodawstwa, bo stacja wykona badania grupy krwi, 

morfologię i badania wirusologiczne, a jeśli wykryje jakieś nieprawidłowości, 

poinformuje o tym dawcę krwi. Po tym zostaje podłączony zbiornik donacyjny, 

który w ciągu około 10 minut zapełnia się 450 ml krwi. Wszystko jest bezpieczne, 

bezbolesne, czujemy tylko lekkie ukłucie igłą. Po pobraniu warto odczekać 

kilkanaście minut, w tym czasie dostaje się czekolady mające uzupełnić ubytek 

energetyczny dawcy, można też wziąć zaświadczenie zwalniające z pracy lub 

szkoły. Dodam, że kiedy decydujemy się na oddanie krwi trzeba zadbać o to, 

żeby być wypoczętym, wyspanym, dobrze nawodnionym, po lekkostrawnym 

posiłku, unikać dużego wysiłku fizycznego przed oddaniem krwi. 

 

 

 

 

 

 

 

https://krwiodawstwo.pl/dla-krwiodawcy/
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Fotografia przedstawia członków klubu podczas jednej z akcji MOTOSERCE. 

Fotografia jest archiwalna. Rozmawiał Bartosz Chmiela. 

 

Z cyklu nowe miejsca w gminie - hotelik dla zwierząt 

W Ksawerowie przy ul. Północnej otwarty został hotel dla 

zwierząt, w szczególności dla psów. Zwierzęta mają do 

dyspozycji powierzchnię około 1500m2, na której znajdują się 

dom oraz zabezpieczone wybiegi. Właściciel ma swoje dwa psy, 

także żaden z czworonożnych gości nie będzie czuł się samotny. 

 

- To miejsce powstało przede wszystkim z miłości do zwierząt. Dbamy  

w nim o domową atmosferę, opiekujemy się czworonogami, ptakami, gryzoniami. 

Mamy kilka dużych wybiegów z możliwością integracji  
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i socjalizacji zwierząt z jednoczesną ich izolacją oraz całodobowy monitoring z 

opcją podglądu w czasie rzeczywistym. Nasi goście muszą czuć się bezpiecznie 

i być zadowoleni - mówi z uśmiechem właściciel hotelu Pan Łukasz Nowiński. 

 

 

Fotografia przedstawia teren hotelu dla zwierząt. Fotografia jest archiwalna. 

 

Fotografia przedstawia psy podczas zabawy. Fotografia jest archiwalna. 

Informację przygotowała redakcja. 
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Rozbiórki tam robionych przez bobry 

W związku z licznymi interwencjami mieszkańców gminy 

dotyczącymi podtapiania nieruchomości i zalewania gruntów 

zabudowanych, wójt Adam Topolski wystąpił do Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska z wnioskiem o wydanie 

zezwolenia na cykliczne niszczenie, usuwanie lub uszkadzanie 

tam budowanych przez osobniki bobra europejskiego Castor 

fiber na cieku Gadka. 

Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska wydał gminie Ksawerów decyzję 

zezwalającą na niszczenie, usuwanie lub uszkadzanie tam w celu zapobieżenia 

zalewaniu przyległych do ww. cieku gruntów zabudowanych oraz użytków 

rolnych. Rozbiórka tam będzie realizowana w lokalizacjach zgłoszonych przez 

mieszkańców tylko w sytuacjach stanowiących bezpośrednie zagrożenie 

powstania poważnych szkód na skutek podtopienia lub zalania gruntów 

zabudowanych oraz użytków rolnych 

Tamy można rozbierać: w całości w okresie: od 1 marca do 15 kwietnia oraz 

od 1 sierpnia do 30 listopada, częściowo w ciągu całego roku. Rozbieranie 

tam odbywać się będzie w stopniu nie większym niż jest to konieczne, wyłącznie 

poza okresami długotrwałych mrozów. 

Informację przygotował Referat Ochrony Środowiska. 

 

12 kolejnych drzew od firmy Nippon Seiki 

Na terenie Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, podstrefy 

Ksawerów - mieszczącej się przy ul. Miele w Ksawerowie 

powstają nowe zakłady produkcyjne (między innymi japoński 

producent pomp ciepła firma Daikin), a te które już funkcjonują, 
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nie zwalniają produkcyjnego tempa. Wśród tych drugich jest 

firma Nippon Seiki, w której fabryce powstają wyświetlacze typu 

head-up (HUD). 

W ubiegłym roku podczas oficjalnego otwarcia, dyrektor fabryki Nippon Seiki 

wraz z wójtem gminy Ksawerów Adamem Topolskim uroczyście wkopali 

symboliczne dla Japonii drzewka wiśniowe (informowaliśmy o tym wydarzeniu w 

wydaniu sierpień-październik 2022 r.). Drzewka przyjęły się na ksawerowskiej 

ziemi, dlatego w tym roku - z okazji Światowego Dnia Środowiska, zespół Nippon 

Seiki posadził kolejne 12 sztuk (w tym kilka wiśniowych). 

Dziękujemy i trzymamy kciuki za kontynuację proekologicznych działań (wzorem 

Nippon Seiki) przez pozostałych przedsiębiorców z terenu gminy. 

 

 

Fotografia przedstawia pracowników Nippon Seiki podczas wkopywania drzew. 

Fotografia jest archiwalna. Informację przygotowała redakcja. 
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Zgłoszenie zamiaru usunięcia drzewa - kiedy należy je 

złożyć? 

 

Zgłoszenie zamiaru usunięcia drzewa w Urzędzie Gminy 

Ksawerów może złożyć wyłącznie właściciel nieruchomości  

– w przypadku posesji stanowiących współwłasność, zgłoszenie 

musi być dokonane przez wszystkich współwłaścicieli. 

Zgłoszeniu podlegają drzewa, które rosną na nieruchomościach 

stanowiących własność osób fizycznych i są usuwane na cele 

niezwiązane z prowadzeniem działalności gospodarczej. 

 

Zgłoszenie zamiaru usunięcia drzew jest wymagane w przypadku: 

Drzew, których obwód pnia na wysokości 5 cm przekracza: 

 80 cm w przypadku topoli, wierzb, klonu jesionolistnego oraz klonu  

    srebrzystego; 

 65 cm w przypadku kasztanowca zwyczajnego, robinii akacjowej oraz  

    platanu klonolistnego; 

 50 cm w przypadku pozostałych gatunków drzew. 

 

W przypadku gdy na wysokości 5 cm lub 130 cm drzewo posiada kilka pni 

mierzymy obwód każdego z tych pni. 

 

Druk zgłoszenia można pobrać w Referacie Ochrony Środowiska (III piętro 

Urzędu Gminy Ksawerów - pokój 302) lub na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Ksawerów w zakładce „dla interesanta”. 
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W terminie 21 dni od dnia złożenia w sekretariacie Urzędu Gminy Ksawerów 

zgłoszenia zamiaru usunięcia drzewa, pracownik gminy dokona oględzin 

drzewostanu, z których sporządzi protokół. Po dokonaniu oględzin organ  

w terminie 14 dni od dnia oględzin może w drodze decyzji administracyjnej 

wnieść sprzeciw. Usunięcie drzewa może nastąpić, jeżeli organ nie wniósł 

sprzeciwu w tym terminie. W przypadku nieusunięcia drzewa przed upływem  

6 miesięcy od przeprowadzonych oględzin, usunięcie drzewa może nastąpić  

po dokonaniu ponownego zgłoszenia. 

 

Uwaga! 

Usunięcie drzewa bez wcześniejszego zgłoszenia, przed dokonaniem oględzin,  

a także w przypadku sprzeciwu organu, skutkować będzie naliczeniem 

administracyjnej kary pieniężnej. Kara za usunięcie drzewa wynosi dwukrotność 

opłaty za usunięcie drzewa. Jeśli usunięcie drzewa jest zwolnione z obowiązku 

uiszczenia opłaty, to urząd ustali karę pieniężną w wysokości takiej opłaty,  

która byłaby ponoszona, gdyby takiego zwolnienia nie było. 

 

Informację przygotował Referat Ochrony Środowiska. 

 

Ważne! Zmiana numerów rachunków bankowych 

Urząd Gminy Ksawerów informuje, że w związku ze zmianą 

obsługującego urząd banku, od dnia 1 kwietnia br. uległy 

zmianie numery rachunków bankowych, na które należy 

regulować podatki lokalne i opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

Urząd poinformował pisemnie podatników o nowych rachunkach.  

W przypadku braku dostarczenia ww. informacji, prosimy o zgłoszenie się  

do Urzędu Gminy Ksawerów (ul. Kościuszki 3h) po odbiór pisma (IV piętro, pokój  
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402/403) lub kontakt pod numerami tel. 42 213 80 34, 42 213 80 50 w.33. 

 

Wpłaty regulowane na „stare” numery kont bankowych NIE BĘDĄ ZALICZANE 

na poczet należnego zobowiązania! 

Wpłat na indywidualne numery rachunków bankowych można dokonywać  

w punkcie kasowym „MONETI” znajdującym się na parterze budynku Urzędu 

Gminy w Ksawerowie, na podstawie druku polecenia przelewu, który można 

pobrać  w pokojach 402 i 403 na IV piętrze budynku (wpłata gotówkowa,  

od której nie jest pobierana prowizja), w każdym Urzędzie Pocztowym  lub  

w dowolnym banku.Informujemy, że inkasenci w danych sołectwach nadal 

przyjmują wpłaty podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego od osób 

fizycznych w terminach poboru ww. należności.  

 

Przypominamy również, że kolejny termin zapłaty za: 

 III kwartał opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przypada 

dnia 31 sierpnia 2023 r. Właściciele lokali w  budynkach wielolokalowych, 

w których ustanowiono odrębną własność lokali, regulują opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi do administratorów 

zapewniających obsługę danej Wspólnoty Mieszkaniowej. 

 III ratę podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego oraz II ratę podatku 

od środków transportowych przypada dnia 15 września 2023 r.   

 

Informujemy ponadto, że numer rachunku bankowego do zapłaty min. opłat: 

skarbowej, za zajęcie pasa drogowego, za zezwolenie na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz czynszów za lokale należące do gminy, znajduje się na 

pierwszej stronie BIP Urzędu Gminy Ksawerów: www.ksawerow.4bip.pl 

 

Informację przygotował Referat Dochodów. 

 

 

 

http://www.ksawerow.4bip.pl/
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Wycieczka do Londynu 

Pod koniec roku szkolnego uczniowie Szkoły Podstawowej  

w Ksawerowie wzięli udział w wycieczce autokarowej  

do Londynu. Podczas kilku dni zwiedzili najbardziej popularne 

atrakcje turystyczne miasta, m.in. słynną wieżę zegarową Big 

Ben, Muzeum Historii Naturalnej, Muzeum Brytyjskie, Opactwo 

Westminsterskie czy Tower of London.  

 

Mieli także przyjemność obserwowania zmiany warty gwardii królewskiej przed 

Pałacem Buckingham. Świetną zabawę zapewniła wszystkim wizyta w Muzeum 

Figur Woskowych Madame Tussaud, gdzie można było zrobić sobie zdjęcia  

z najsławniejszymi postaciami z filmów, gwiazdami sportu i muzyki. Była to 

jedyna okazja, by stanąć do zdjęcia u boku rodziny królewskiej. Jednakże 

najwięcej emocji dostarczyło uczestnikom zakwaterowanie w domach brytyjskich 

rodzin. Dało to niepowtarzalną szansę na sprawdzenie swoich umiejętności 

językowych, poznanie angielskich obyczajów i poszerzenie horyzontów.  

Uczniowie powrócili do Polski bogatsi o nowe doświadczenia, zawarte 

znajomości, a także londyńskie pamiątki, które długo przypominać im będą  

o odbytej podroży. Opiekunami wycieczki były Panie: Małgorzata Szudzikowska, 

Tatiana Szymańska, Anna Hanszke, Monika Szafrańska i Katarzyna Wołosz. 
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Fotografia przedstawia uczniów z opiekunami podczas pobytu w Anglii. 

Fotografia jest archiwalna. Informację przygotował Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Ksawerowie. 

Bal ósmoklasistów 

W czerwcu br. w Szkole Podstawowej w Ksawerowie uczniowie 

klas ósmych bawili się na  balu zorganizowanym przez Radę 

Rodziców. Projektantką oryginalnych zaproszeń na tę 

uroczystość była uczennica klasy 8b – Zuzanna Naturalny.  

Bal tradycyjnie rozpoczęto  polonezem.  

 

Uczniowie prezentowali się wspaniale – dziewczyny wystąpiły w pięknych 

sukniach, a chłopcy w eleganckich garniturach. Młodzież podziękowała swoim 

wychowawcom i nauczycielom za lata spędzone w szkole, wręczając im piękne 

róże. 

 

 

Fotografia przedstawia uczniów podczas balu ósmoklasistów. Fotografia jest 

archiwalna. Informację przygotował Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ksawerowie. 
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Dni Bezpiecznych Przedszkoli 

W dniach 29 maja - 1 czerwca bieżącego roku przedszkolaki  

z Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Ksawerowie brały udział 

w Dniach Bezpiecznego Przedszkola, które zostały 

zorganizowane pod hasłem: „Bezpiecznie, zdrowo i kolorowo”. 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ksawerowie posiada certyfikat 

Bezpiecznych Przedszkoli.   

 

Ogólnopolskie Dni Bezpiecznych Przedszkoli obfitowały w szereg wspaniałych 

aktywności. Odbył się przemarsz ulicami Ksawerowa, zarówno dzieci  

z oddziałów przedszkolnych w Ksawerowie jak i z Gminnego Przedszkola  

w Widzewie wspólnie odśpiewały Hymn Bezpiecznych Przedszkoli i wzniosły 

okrzyki propagujące bezpieczeństwo oraz zdrowie. Obie placówki odwiedziła 

Straż Pożarna z Woli Zaradzyńskiej, dzieci obejrzały wóz strażacki i zapoznały 

się z jego wyposażeniem. Przedszkolaki utrwaliły numery alarmowe i procedury 

wzywania karetki pogotowia. Poznały zasady udzielania pierwszej pomocy 

(uczyły się na fantomach) oraz dowiedziały się, w jaki sposób bezpiecznie 

podróżować w foteliku (od policjantów z Pabianic). 

Dzieci wzięły również udział w warsztatach „o emocjach” prowadzonych przez  

p. Agatę Gabrysz - autorkę programu Bezpieczne Przedszkole.  

W oddziałach w Ksawerowie rozstrzygnięto ponadto przedszkolny konkurs 

plastyczny na plakat :„ Bezpiecznie, zdrowo i kolorowo”, a przedszkolaki  

z Widzewa wzięły udział w warsztatach edukacyjnych „Klinika pluszowego 

misia”, w których pod okiem specjalistów asystowały przy operacji pluszaka. Cała 

akcja odbyła się w ramach projektu realizowanego przez Pabianickie Warsztaty 

Terapii Zajęciowej, której podopieczni oraz terapeuci przeprowadzili rozmowy  

z dziećmi uwrażliwiające ich na ukryte wśród nich diamenty, czyli osoby  

z niepełnosprawnością.   
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Fotografia przedstawia przedszkolaki z przedszkola w Widzewie. Fotografia jest 

archiwalna. Informację przygotował Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ksawerowie. 

 

Nareszcie! Zakończenie roku szkolnego 2022/2023 

23 czerwca br. w placówkach oświatowych odbyło się 

zakończenie roku szkolnego 2023/2023. Podczas tradycyjnych 

akademii uczniowie wznosili sztandary, śpiewali hymny  

i prezentowali występy artystyczne. Panie dyrektor witały 

zaproszonych gości, uczniów i rodziców. 

 

W obu szkołach podstawowych aż 149 uczniów odebrało świadectwa  

z czerwonym paskiem za bardzo dobre wyniki w nauce i zachowanie godne 

naśladowania przez rówieśników. W Zespole Szkolno-Przedszkolnym  

w Ksawerowie - Szkole Podstawowej im. dr. Henryka Jordana w Ksawerowie -

105 uczniów, a w Szkole Podstawowej im. Igora Sikiryckiego w Woli 

Zaradzyńskiej - 44 uczniów. Wszystkim wyróżnionym uczniom wypłacono 
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stypendia za wyniki w nauce i wręczono upominki od wójta gminy Ksawerów 

Adama Topolskiego i radnych Rady Gminy Ksawerów. 

 

W zakończeniu roku szkolnego w obu placówkach uczestniczył wójt gminy 

Ksawerów Adam Topolski, sekretarz gminy Monika Sroczyńska, skarbnik 

gminy Katarzyna Rogalewska oraz kierownik Referatu Oświaty, Spraw 

Społecznych i Promocji Maria Waszkiewicz-Beze. Radę Gminy Ksawerów 

na uroczystości w Ksawerowie reprezentowały: wiceprzewodnicząca Anna 

Szcześniak-Rydz oraz Elżbieta Świgulska, a w Woli Zaradzyńskiej dołączyły 

przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Urszula Świątkowska 

oraz Monika Nocuń. 

Życzymy wszystkim uczniom słonecznych, bezpiecznych i udanych wakacji! 

 

 

Fotografia przedstawia uczniów Szkoły Podstawowej w Ksawerowie podczas 

uroczystości zakończenia roku szkolnego. Fotografię wykonała redakcja.  
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Fotografia przedstawia uczniów Szkoły Podstawowej w Ksawerowie podczas 

uroczystości zakończenia roku szkolnego. Fotografię wykonała redakcja.  

 

Fotografia przedstawia uczniów Szkoły Podstawowej w Ksawerowie podczas 

uroczystości zakończenia roku szkolnego. Fotografię wykonała redakcja.  
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Fotografia przedstawia radnych Gminy Ksawerów oraz przedstawicieli Urzędu 

Gminy Ksawerów podczas uroczystości zakończenia roku szkolnego w Szkole 

Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej. Fotografię wykonała redakcja.  

 

Fotografia przedstawia uczniów podczas uroczystości zakończenia roku 

szkolnego w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej. Fotografię wykonała 

redakcja.  
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Fotografia przedstawia uczniów podczas uroczystości zakończenia roku 

szkolnego w Szkole Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej. Fotografię wykonała 

redakcja. Informację przygotował Referat Oświaty, Spraw Społecznych I 

Promocji. 

 

Tak się bawiliśmy na Festynie Rodzinnym naszej gminy! 

Pierwsze dwie godziny wydarzenia to prezentacja talentów 

naszych mieszkańców – przedszkolaków, uczniów placówek 

oświatowych oraz uczestników zajęć Gminnego Domu Kultury  

z Biblioteką w Ksawerowie: Studia Piosenki, Klubu Seniora oraz 

grup fitness. Wystąpiła również pani Lucyna Cieślik-Mróz. 

Repertuar był bardzo urozmaicony. 
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Między występami najmłodszych nastąpiła krótka przerwa, podczas której wójt 

Adam Topolski w towarzystwie radnych gminy Ksawerów oraz starosty 

Pabianickiego Krzysztofa Habury, wręczył nagrody uczestnikom konkursu  

na „Najładniejszy ogródek w Gminie Ksawerów”. Rozstrzygnięto również konkurs 

profilaktyczny "Stop uzależnieniom" organizowany przez Gminny Ośrorek 

Pomocy Społecznej. O godzinie 17.00 gospodarz gminy już tradycyjnie rozpoczął 

częstowanie mieszkańców grochówką, którą można było posilić się przed 

zabawą pod sceną podczas koncertów. Jako pierwszy tego wieczoru wystąpił 

zespół Krawiec Band, który śpiewał  przeboje Krzysztofa Krawczyka. Następnie 

wystąpiła formacja Bostton, a finalnie gwiazda wieczoru zespół Long&Junior.  

Na zakończenie odbyła się potańcówka z DJ Darkiem. 

 

Podczas całego festynu dzieci mogły korzystać z darmowych atrakcji 

zlokalizowanych w parku, a rodzice skorzystać ze strefy chill out oraz stref 

gastronomicznych zapewnionych m.in. przez KGW Nowa Gadka. Nad 

bezpieczeństwem imprezy czuwała ochrona oraz policjanci z Komendy 

Powiatowej Policji w Pabianicach i posterunku Policji w Ksawerowie.  

Za pomoc w organizacji miejsc parkingowych dziękujemy firmie Pabiantex, 

Niepublicznemu Przedszkolu Widzimisie oraz Hotelowi Tymianek. 

 

Fotografia przedstawia zespół Long&Junior oraz uczestników Festynu. 

Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia najmłodszych uczestników Festynu podczas program 

artystycznego. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia najmłodszych uczestników Festynu podczas program 

artystycznego. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia najmłodszych uczestników Festynu podczas program 

artystycznego. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia najmłodszych uczestników Festynu podczas program 

artystycznego. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczestników sekcji ZUMBY Gminnego Domu Kultury z 

Biblioteką w Ksawerowie podczas program artystycznego. Fotografię wykonała 

redakcja. 

 

Fotografia przedstawia mieszkańców uczestniczących w Festynie Rodzinnym. 

Fotografię wykonała redakcja. 

 

 

 



52 | S t r o n a  

 

 

Fotografia przedstawia mieszkańców uczestniczących w Festynie Rodzinnym. 

Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia wójta Adama Topolskiego podczas serwowania 

grochówki. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia członkinie Koła Gospodyń Wiejskich w Nowej Gadce 

podczas Festynu Rodzinnego. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia uczestników Festynu Rodzinnego. Fotografię wykonała 

redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczestników Festynu Rodzinnego. Fotografię wykonała 

redakcja. 

 

Fotografia przedstawia uczestników Festynu Rodzinnego. Fotografię wykonała 

redakcja. 
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Fotografia przedstawia laureatów rodzinnego konkursu wiedzy na temat 

uzależnień pn. "STOP uzależnieniom”. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia Krzysztofa Ciebiadę, lokalnego działacza i posła na Sejm 

RP VIII kadencji, życzącego wszystkim udanej zabawy. Fotografię wykonała 

redakcja. 
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Fotografia przedstawia zespół Krawiec Band. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia najmłodszych mieszkańców gminy podczas programu 

artystycznego. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia najmłodszych mieszkańców gminy podczas programu 

artystycznego. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia mieszkańców gminy uczestniczących w Festynie 

Rodzinnym. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia mieszkańców gminy uczestniczących w Festynie 

Rodzinnym. Fotografię wykonała redakcja. Informację przygotował Referat 

Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji. 

 

Piknik Profilaktyczny z okazji Dnia Dziecka 

W sobotę 3 czerwca bieżącego roku odbył się Piknik 

Profilaktyczny z okazji Dnia Dziecka. Piknik rozpoczął się 

Rodzinną Olimpiadą Sportową  Przedszkolaków o Puchar Wójta 

Gminy Ksawerów zorganizowaną przez Zespół Szkolno-

Przedszkolny w Ksawerowie, w której wzięły udział dzieci  

z przedszkoli funkcjonujących na terenie naszej gminy wraz  

ze swoimi rodzinami. 

 

Do rywalizacji na terenie boisk sportowych przy Szkole Podstawowej  
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w Ksawerowie stanęły placówki przedszkolne z terenu gminy: Przedszkole 

Zgromadzenia Sióstr Karmelitanek Dzieciątka Jezus w Ksawerowie, Przedszkole 

Widzimisie, oddziały przedszkolne ze Szkoły Podstawowej w Woli Zaradzyńskiej 

oraz gospodarze czyli Zespół Szkolno-Przedszkolny w Ksawerowie: Gminne 

Przedszkole w Widzewie i odziały przedszkolne ze Szkoły Podstawowej  

w Ksawerowie.  

 

Przedszkolaki razem ze swoimi rodzicami brały udział w konkurencjach 

sportowych, które poprowadzili nauczyciele wychowania fizycznego ZSP  

w Ksawerowie. Konkurencje sportowe odbyły się w dwóch grupach wiekowych  

3-4 latki oraz 5-6 latki. Wszystkie przedszkolaki ubrane były w specjalne 

sportowe koszulki z nazwą swojej placówki ufundowane przez gminę Ksawerów. 

Każda drużyna prezentowała wcześniej przygotowane okrzyki oraz transparenty 

Nie zabrakło emocji, wspaniałej atmosfery i radości ze wspólnej zabawy.  

Serdeczne podziękowania należą się firmie Morowo z Ksawerowa  

za zasponsorowanie baneru oraz voucherów, a także nauczycielom, dzieciom  

i ich rodzicom biorącym udział w olimpiadzie. Wszyscy spisali się na medal!  

 

Po zakończonej olimpiadzie jej uczestnicy dołączyli do mieszkańców gminy, 

którzy spotkali się na pikniku przy GDKzB w Ksawerowie. Na przybyłych czekała 

tutaj moc atrakcji w postaci koncertów zespołów: Bergamutka, Polish Violin 

Duo oraz Winyl Band. Dzieci mogły wspólnie m.in. pograć na bębnach, 

skorzystać z licznych animacji oraz obejrzeć wystawę grup 

rysunkowo/malarskich i grupy kaligraficznej uczestników GDKzB. 
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Fotografia przedstawia reprezentację z Przedszkola w Widzewie. Fotografia jest 

archiwalna.  

 

Fotografia przedstawia reprezentację ze Szkoły Podstawowej w Woli 

Zaradzyńskiej. Fotografia jest archiwalna.  
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Fotografia przedstawia reprezentację z Przedszkola Widzimisie. Fotografia jest 

archiwalna.  

 

Fotografia przedstawia reprezentację z oddziałów przedszkolnych ZSP w 

Ksawerowie. Fotografia jest archiwalna.  
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Fotografia przedstawia reprezentację z Przedszkola Sióstr Karmelitanek 

Dzieciątka Jezus w Ksawerowie. Fotografia jest archiwalna. 

 

Fotografia przedstawia jedną z grup medalowych, uczestników olimpiady. 

Fotografia jest archiwalna. 
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Fotografia przedstawia zespół Vinyl Band. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia uczestników pikniku podczas warsztatów bębniarskich. 

Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczestników pikniku. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia uczestników pikniku. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia najmłodszych uczestników pikniku. Fotografię wykonała 

redakcja. 

 

Fotografia przedstawia najmłodszych uczestników pikniku. Fotografię wykonała 

redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczestników pikniku. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia najmłodszych uczestników pikniku podczas zabawy na 

dmuchańcach. Fotografię wykonała redakcja. Informację przygotował Referat 

Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji. 



67 | S t r o n a  

 

Warsztaty wokalne i koncert Grażyny Łobaszewskiej 

2 lipca bieżącego roku w GDKzB w Ksawerowie odbyły się 

zajęcia wokalne z Grażyną Łobaszewską - wokalistką  

i kompozytorką, znaną z takich utworów jak „Czas nas uczy 

pogody” i „Piosenka o ludziach z duszą”. Artystka przekazała 

uczestnikom wiele ważnych wskazówek. Warsztaty wokalne były 

świetną nauką dla tych, którzy chcą rozwijać swój warsztat 

wokalny. 

Tego samego dnia po zakończonych warsztatach, artystka dała niezapomniany 

koncert w sali kominkowej GDKzB, podczas którego pokazała prawdziwą pasję  

i radość ze śpiewania. Artystka dowiodła, że wiek nie jest barierą w robieniu 

tego, co się kocha. Serdeczne podziękowania dla całego zespołu i fantastycznej 

publiczności, która wypełniła salę po brzegi.   

 

 

Fotografia przedstawia Grażynę Łobaszewską z uczestnikami warsztatów. 

Fotografia jest archiwalna. 
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Fotografia przedstawia Grażynę Łobaszewską w trakcie koncertu. Fotografia jest 

archiwalna. 

 

Fotografia przedstawia mieszkańców uczestniczących w koncercie Grażyny 

Łobaszewskiej. Fotografia jest archiwalna. Informację przygotował Gminny Dom 

Kultury z Biblioteką w Ksawerowie. 
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Grafika obrazuje informację mówiącą o zapisach na terningi piłkarskie w klubie 

sportowym GKS Ksawerów do nowopowstałej grupy wiekowej. Grafika jest 

archiwalna. Informację przygotował GKS Ksawerów. 
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Marcel Chrzęst wicemistrzem Polski w sumo! 

Podczas mistrzostw Polski kadetów w sumo, które odbyły się  

w Świdnicy, bardzo  dobrze zaprezentowało się trzech młodych 

mieszkańców naszej gminy, którzy wywalczyli trzy medale. 

Najlepszy z tej trójki okazał się Marcel Chrzęst, który zdobył wicemistrzostwo 

Polski w kategorii 100 kg. Mateusz Jarzębski i Borys Miszczak (kategoria 70 

kg) wywalczyli brązowe medale. Wszyscy na co dzień trenują w PTC Pabianice. 

Gratulacje!    

 

Fotografia przedstawia Marcela Chrzęsta (drugi z lewej), Mateusza Jarzębskiego  

(górny rząd w środku) i Borysa Miszczaka (drugi z prawej). Fotografia jest 

archiwalna. Informację przygotowała redakcja. 
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Oficjalne zakończenie sezonu Basket 4EVER Ksawerów 

W środę 21 czerwca bieżącego roku w hali sportowej przy 

Szkole Podstawowej w Ksawerowie odbyło się oficjalne 

zakończenie koszykarskiego sezonu 2022/23 klubu Basket 

4EVER Ksawerów. Patronem wydarzenia były Lasy Państwowe. 

 

Na uroczystości pojawiły się wszystkie zawodniczki, trenerzy, rodzicie sponsorzy 

i kibice, aby wspólnie podsumować kończący się sezon. Jedną  

z przygotowanych atrakcji był mecz gwiazd, w którym naprzeciw siebie stanęły 

dwa zespoły: team rodziców i team sponsorów. Spotkanie było wyrównane  

do samego końca, lecz ostatecznie zwyciężyła drużyna sponsorów. Podczas 

przerw między kwartami wręczano upominki dla zawodniczek, trenerów, 

sponsorów i osób, które wspierają nasz klub. Organizatorzy dziękują wszystkim 

za udział w uroczystości zakończenia rozgrywek. Z niecierpliwością czekamy  

na nadchodzący sezon 2023/24. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fotografia przedstawia zawodniczki, rodziców, trenerów oraz sympatyków klubu 

podczas uroczystości zakończenia sezonu. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia prezesa Basekt 4EVER Ksawerów Bartosz Śpiewaka i 

stojącego obok Piotra Ciepluchę, wiceministra sprawiedliwości. Fotografię 

wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia radnych gminy Ksawerów obecnych podczas 

uroczystości. Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia zawodniczki, kibiców i sympatyków klubu obecnych 

podczas uroczystości. Fotografię wykonała redakcja. 

 

Fotografia przedstawia zawodniczki odznaczone podczas uroczystości. 

Fotografię wykonała redakcja. 
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Fotografia przedstawia uczestników meczu rodziców oraz sponsorów. Fotografię 

wykonała redakcja. Informację przygotował Basket 4EVER Ksawerów. 
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Grafika przedstawia informację mówiącą o festynie organizowanym przez Gminę 

Ksawerów. Grafikę przygotowała Gmina Ksawerów. 
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